
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 8. posiedzeniu Senatu 
w dniu 29 marca 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Panie Ministrze! 
Zwracam się z zapytaniem, czy planuje się zmiany w zasadach wynajmowania mieszkań z zasobów pu-

blicznych. Dotychczasowe zasady, zwłaszcza w sytuacji coraz bardziej ograniczonych możliwości finanso-
wych samorządów terytorialnych, prowadzą do dewastacji istniejących zasobów. 

Za konieczne, a jednocześnie, jak mi się wydaje, zgodne z zasadami sprawiedliwości społecznej, uważam 
ustanowienie regulacji, które umożliwiają niedopłacanie do mieszkań komunalnych najemcom o wyższych 
dochodach. 

Kiedy można liczyć na rozpoczęcie procesu legislacyjnego, który może powstrzymać dekapitalizację pu-
blicznych zasobów mieszkań? 

Jarosław Obremski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




